
Motion till Svenska fjordhästföreningen   

   

-digital årsstämma istället för fysisk   

   

Vi i Ångermanlands Fjordhästförening yrkar för att årsstämman ska vara digital istället för   

fysisk. Stämman hålls alltid i den södra delen av Sverige. Att ha den fysisk riskerar att bli   

diskriminerande för medlemmar i föreningen som bor långt bort och därför av såväl tids- som   

kostnadsskäl inte kan delta. Det finns även en miljöaspekt i det hela. Är det rimligt att så   

många människor ska resa för ett kort möte som lika gärna kan hållas digitalt.    

   

Under Covid hölls årsstämman digitalt. Det gav större uppslutning från fler delar av Sverige,   

sparade pengar för såväl föreningen som slipper hyra lokal och för de enskilda medlemmarna   

som slipper betala resa och övernattning. Gör årsstämman digital permanent så fler kan delta!   

   

Ångermanlands Fjordhästförening    

   

Styrelsen svar: Styrelsen väljer at avslå motionen då det inte finns något i stadgarna som motsäger 
att årsstämman kan hållas digitalt. SFF:s styrelse avser at fortsättningsvis hålla en fysisk årsstämma 
då det är et av få tillfällen som föreningens medlemmar kan träffas och priser kan utdelas, men ska 
se över möjligheter till digital närvaro för långväga gäster.    

 


